
ENLIGT OSS SKA 
SKATTEBETALARNA 
INTE SLÖSA 
PENGAR PÅ:

• Internationella Engelska skolan:  
30 miljoner kronor extra/år

• 
• Brinova arena:  

Hyra 300 miljoner kronor 
Bygga själva 150 miljoner kronor

• 
• Hyra förskola Trummenäs  

istället för att bygga själv:  
14 000:- dyrare per barn per år

Rösta på Vänsterpartiet

VÄNSTERPARTIET 
GÖR SKILLNAD

karlskrona@vansterpartiet.se

Emma Hilborn 
Gruppledare Vänsterpartiet 



De senaste fyra åren har 
Vänsterpartiet inte styrt kommunen. 
Genom samarbeten har vi ändå 
kunnat ge Karlskrona en hel del 
vänsterpolitik.

Efter förhandlingar stödde vi styrets 
budget för 2021. Det var ett ansvar 
vi valde att ta så kommunen skulle 
få ett så stabilt och tryggt år som 
det bara var möjligt under osäkra 
pandemitider. I kriser behöver 
politiken koncentrera sig på att styra 
kommunen, inte tjafsa sinsemellan.

VÄNSTERPARTIET 
GÖR SKILLNAD

Precis innan pandemin, i mars 
2020, hade vi ett samarbete med 
M/Kd där vi tillsammans fördelade 
välfärdsmiljonerna som våra 
partier på riksplan hade ordnat till 
kommunen.

Det blev satsningar på skola, 
äldre, funktionsstöd och det 
blev förebyggande arbete inom 
socialtjänsten.

• Sportlovskort på buss för ungdomar. 

• Räddat kvar hela Jobbcenter 
så de kan fortsätta stödja kom-
muninvånare som står långt från 
arbetsmarknaden. 

• Förlängda öppettider på fritidsgår-
darna. 

• Ett nytt arbetssätt inom äldrevår-
den som grundar sig i tillit till att 
våra medarbetare kan sitt jobb 
och själva ser vad som behöver 
göras. Minutjakten ska bort och 
det ska också Time Care (plane-
ringssystem som inte medarbe-
tarna uppskattat). 

• Kompetenslyft inom Funktions-
stöd (äldreomsorg fick via stats-
bidrag). 

• Bibehållen habiliteringsersättning 
vid sjukfrånvaro under corona 
( jämförbart med att karensavdra-
get togs bort). 

• Handlingsplan för alla inom 
Funkionsstöd som inte får beslut 
verkställda i tid för att se till att 
deras behov möts så gott som 
möjligt under väntetiden. 

• Kommunens riktlinjer för barn-
rättsarbetet arbetades om 
eftersom de var alldeles för tunna 
och knappast hade gett barnen i 
Karlskrona en starkare röst. 

• Kulturhuset kvar i investerings-
budgeten (plats och utformning 
dock under diskussion).

• Utredning av jourer/beredskaps-
avtal och skillnader mellan dem. 
Viktig jämställdhetsfråga då det 
ser olika ut mellan kvinno- res-
pektive mansdominerade förvalt-
ningar. 

• Äldrenämnden redovisar köns-
uppdelad statistik på chefer 
respektive arbetsledare. 

• Arbete med levnadsvanor inom  
Funktionsstöd.  
Personer med funktionsnedsätt-
ning har oftare behov av motive-
ring kring kost och träning. 

• Inga höjda matpriser för våra äld-
re. Skulle höjas från 120:-/dygn till  
165:-/dygn. 

• Bort med höjda äldreavgifter. 
Inkomster för gifta skulle räknas 
ihop även om de bodde isär, vilket 
vi var emot från första början. I 
slutändan fick vi med oss resten 
av oppositionen och höjningen 
togs bort. 

• Konstnärlig utsmyckning ska 
ske i enlighet med tidigare fattat 
beslut. 

• Vision Gräsvik 2025 kompletteras 
med text rörande hållbart byg-
gande. 

• I de fall tillgång till digital sig-
nering saknas ska möjlighet till 
traditionell signering finns.

VAD VI GENOMFÖRT

Bild  Åke Franzén


